



渣打香港馬拉松 2018 慈善籌款 贊助表格
Standard Chartered Hong Kong Marathon 2018
Charity Programme Sponsorship Form

支持跑手 Sponsor runner

跑手姓名 Name: _____ 電話 Tel: _____ 電郵 Email: _____
參加項目 Race: 全馬拉松 Full Marathon / 半馬拉松 Half Marathon / 十公里賽 10km

直接捐款支持 Donation only

贊助/捐款人資料 Donor Details

贊助/捐款人及收據姓名(英文正楷) Sponsor/Donor's & Receipt Name (in block letters)	金額 Amount (HK\$)	收據 Receipt (✓)	寄回地址 Mailing Address
1			
2			
3			
4			
5			
6			
7			
8			
9			
10			
	總額 Total		

捐款方法 Donation Methods

請把表格連同支票或存款收條交回香港防癌會。捐款港幣 100 元或以上可憑收據申請扣減稅項。

Please send us the cheque or bank-in slip together with this form to The Hong Kong Anti-Cancer Society. Donations of HK\$100 or above are tax deductible with receipt.

1. 支票抬頭 By cheque: 香港防癌會 Please made cheque payable to "The Hong Kong Anti-Cancer Society"
2. 直接存款 Direct bank-in: 渣打銀行 **Standard Chartered Bank: 368-1-127-1508**
3. 網上捐款 Online donation: www.hkacs.org.hk / 經 QR code 連接 visit website via QR code



捐款及查詢 Donation & Enquiry

電話 Tel : (852) 3921 3821 傳真 Fax : (852) 3921 3822 電郵 Email : pr@hkacs.org.hk
地址 Address : 香港黃竹坑南朗山道 30 號 30 Nam Long Shan Rd, Wong Chuk Hang, HK

捐款截止日期 Donation Deadline : 2018. 02. 20

香港防癌會個人資料使用守則 HKACS Guideline for Use of Personal Data

香港防癌會致力保障您的個人資料私隱。您所提供的個人資料（包括姓名、地址、電郵地址及電話號碼等），只會用作處理您的捐款之必要程序，包括發出捐款收據、會員服務及通訊、募捐、意見收集、健康講座及相關的活動，並向您提供最新的癌症資訊等用途。

香港防癌會不會在未得閣下同意前將閣下的個人資料提供與任何第三者作與非本會相關的用途，亦不會售賣或轉移閣下的個人資料予任何第三者。

為讓您清楚了解您的善款如何協助癌症患者及其家人，我們或會透過郵寄、電話通話、短訊及電郵等方法，與您保持緊密聯繫。

At The Hong Kong Anti-Cancer Society, we are committed to making your privacy on our highest priority. Your personal information (including your name, mailing and/or email addresses, telephone number, etc.) will be used solely for the purposes of handing your donation, issuing receipts, providing donor services, communication, appeal fundraising, feedback collecting, health talk and relevant activities as well as providing you with cancer related information.

The Society will not, without your consent, provide your personal data to any third parties for purposes unrelated to the Society and will not sell or transfer personal data to others.

We are eager to share with you our updated news and developments on an on-going basis. We may communicate with you by mail, telephone, message, email, etc.

本人同意香港防癌會使用我的個人資料作上述用

I agree to the proposed use of my personal data for the above-mentioned promotion purposes.

本人不同意香港防癌會使用我的個人資料作上述用途

I object to the proposed use of my personal data for the above-mentioned promotion purposes.

衷心感謝您！

Thank You Very Much!